





# **CERTIFICATE**

This is to certify that

## TRANSDEV ELECTRONICS (SHENZHEN)CO., LTD

Floor 4-6/F, HuaBao Warehousing Building, No.1 ZiJing Road, Fubao Community, Fubao Street, Futian District, Shenzhen Guangdong 518038 China

has implemented and maintains a Quality Management System for its certification structure Single Site.

Scope:

The manufacture of power supplies for aerospace application.

Through an audit, performed in accordance with AS9104/1, rev. 2012-01, it was verified that the management system fulfills the requirements of the following standard:

### AS9100:2016

Quality Management Systems - Requirements for Aviation, Space and Defense Organizations

ANSI National Accreditation Board

ACCREDITED

MANAGEMENT SYSTEMS CERTIFICATION BODY

Certificate registration no. 50050287 AS0016A

Date of revision 2023-01-10 Date of certification 2022-01-10 Valid until

Brad McGuire

2025-01-02

DQS Inc.

Brad McGuire Managing Director









# 证书

兹证明,

### 泛斯泰电子(深圳)有限公司

中国广东省深圳市福田区福保街道福保社区紫荆道 1 号华宝仓储楼 4 层、5 层、6 层邮政编码:518038

已为其认证结构实施并维护质量管理体系单站点.

范围:

航空航天应用电源的制造。

通过审核,根据 AS9104/1,修订版执行。 2012-01,验证管理体系满足以下标准的要求:

### AS9100:2016

质量管理体系 - 航空、航天和国防组织的要求

证书注册号 50050287 AS0016A

修订日期 2023-01-10

批准日期 2022-01-10

有效期至 2025-01-02



DQS Inc.

Brad McGune

Brad McGuire Managing Director

